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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена изучению образа женщины в фильмах Чэнь Кайгэ и Чжан Имоу периода с 1984 по 2021 гг. и проведению сравнительного анализа образа женщины в картинах обоих режиссеров. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Рассмотреть биографию и фильмографию режиссеров Чэня Кайгэ и Чжана Имоу. 2. Проанализировать семейное положение женщины в фильмах Чэня Кайгэ. 3. Изучить семейное положение женщины в фильмах Чжана Имоу. 4. Охарактеризовать социальное положение женщины в фильмах Чэня Кайгэ. 5. Раскрыть социальное положение женщины в фильмах Чжана Имоу. 6. Провести сравнительный анализ образа женщины в фильмах Чэня Кайгэ и Чжана Имоу. Работа проведена на базе фильмов режиссеров Чэня Кайгэ и Чжана Имоу, а также их интервью для рассмотрения биографии и фильмографии режиссеров. Был изучен образ женщины в каждом фильме Чэня Кайгэ и Чжана Имоу с выявлением их характерных особенностей, а затем был проведен сравнительный анализ образа женщины на основе их семейного и социального положения. Анализ проводился при помощи метода типологизации фильмов и сравнительно-описательного метода. В результате был проанализирован образ женщины в фильмах Чэня Кайгэ и Чжана Имоу, раскрыты характерные особенности каждого женского персонажа, что позволило выявить схожие и различные черты образа женщины в картинах обоих режиссеров.
        

        
          This work is devoted to the study of the image of a woman in the films of Chen Kaige and Zhang Yimou from 1984 to 2021 and conducting a comparative analysis of the image of a woman in the films of both directors. The research set the following goals: 1. Consider the biography and filmography of directors Chen Kaige and Zhang Yimou. 2. Analyze the marital status of women in Chen Kaiges films. 3. Study the marital status of women in Zhang Yimous films. 4. Describe the social status of women in the films of Chen Kaige. 5. Reveal the social status of women in the films of Zhang Yimou. 6. Conduct a comparative analysis of the image of a woman in the films of Chen Kaige and Zhang Yimou. The work was carried out on the basis of films directed by Chen Kaige and Zhang Yimou, as well as their interviews to review the biography and filmography of the directors. The image of a woman in each film of Chen Kaige and Zhang Yimou was studied to identify their characteristic features, and then a comparative analysis of the image of a woman was carried out based on their family and social status. The analysis was carried out using the film typology method and the comparative descriptive method. As a result, the image of a woman in the films of Chen Kaige and Zhang Yimou was analyzed, the characteristic features of each female character were revealed, which made it possible to identify similar and different features of the image of a woman in the films of both directors.
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